
Nieuwsbrief 5 mei 2021  
 
 
 
 
 

Beste leden van de Biesbosch federatie (BBF), 
 
 
Eind vorig jaar hebben wij u laten weten dat het huidige bestuur geen kans zag 
om aanvulling van bestuursleden te krijgen en vanwege dat gebrek eigenlijk niets 
overbleef dan de federatie op te heffen. We hadden hiervoor in verband met 
Corona een digitale oplossing gezocht, waar toch wel een paar van u bezwaar 
tegen optekenden. 

Ondertussen zijn er toch een aantal bestuurs-kandidaten opgedoken die 
hun schouders onder het voortbestaan van de BBF willen zetten.  Heel erg fijn, 
omdat we ons hard moeten maken voor behoud van ons vaargebied. Er zijn 
namelijk nogal wat veranderingen in de Brabantse, Dordtse en Sliedrechtse 
Biesbosch.  

Per 31 december 2020 is het Parkschap van de Biesbosch immers 
opgeheven en wordt er gewerkt aan een nieuwe organisatie, bestaande uit de 
gemeenten Altena, Dordrecht en Drimmelen en Staatsbosbeheer (SBB). Uit deze 
partners wordt een netwerk-organisatie opgezet, waarin ook gebruikers van de 
Biesbosch zullen worden gehoord om de regelgeving in het gebied vorm te 
geven. 

Over één van die aanpassingen, de nieuwe recreatie-zonering, heeft u al 
e.e.a. kunnen lezen in de landelijke en regionale bladen. Ook de BBF is daar al 
hard mee aan de slag, samen met andere gebruikers om te voorkomen dat er 
opnieuw vele beperkende maatregelen voor ons vaargebied zullen worden 
doorgedrukt. 

Van de aangemelde kandidaten hebben wij een keuze gemaakt om een 
evenwichtig bestuur te kunnen formeren en met  genoegen stellen wij u de 
volgende personen aan u voor: 

 
- Robbes Barendrecht, lid Zeilvereniging  Dordrecht & Omstreken 
- Erik van Dijk, lid wsv De Biesbosch – Drimmelen 
- Bettina Kavelaars lid wsv De Biesbosch – Drimmelen 
- Arend Visser, lid wsv Werkendam 
- Met een 5e kandidaat wordt nog gesproken. 

 



Vanuit het huidige bestuur hebben Simon van der Pol, Dirk Vegter en Theo den 
Engelsen aangegeven bij de eerst volgende algemene ledenvergadering het 
bestuur te verlaten. Leo Bikker en Joep Heesters stellen zich herkiesbaar. Cees 
Stuij verlaat het bestuur als lid, maar blijft wel aan als adviseur. Met deze 
aanpassingen zou het bestuur officieel weer op sterkte zijn, ware het niet dat dit 
op een Algemene Leden vergadering (ALV) door u als lid bekrachtigd dient te 
worden. 

Omdat het er nu op lijkt dat het Corona-tijdperk na de zomervakantie 
zover zal zijn afgezwakt dat er weer een ‘gewone’ ALV kan worden gehouden, 
heeft uw bestuur de gedachte om met het oude bestuur, aangevuld met de 
nieuwe kandidaten, tot deze  komende ALV, door te gaan. 

In een snel opvolgende volgende nieuwsbrief zullen we u op de hoogte 
brengen van de perikelen waar we nu mee bezig zijn. Mochten er ondertussen 
al vragen zijn, kunt u natuurlijk altijd contact met ons opnemen via 
secretariaat@biesboschfederatie.nl/ biesboschfedratie@gmail.com . Ook op 
onze website kunt u in de rubriek Ingekomen Post al een aantal ontwikkelingen 
volgen. Nogmaals, na de zomervakantie hopen we u weer op een normale 
vergadering te ontmoeten. 
 
  
Met vriendelijke groet namens het bestuur, 
 
 
Leo Bikker, interim voorzitter. 
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